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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky, 

konaného dňa 13.02.2018 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

Podľa prezenčnej listiny 

  

 Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom 13:11 hod. otvoril a viedol                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných a požiadal ich, aby 

dodržiavali schválený Rokovací poriadok MsZ, a aby vo svojich vystúpeniach používali 

konštruktívnu kritiku a správnu prezentáciu. 

 Ospravedlnení – Martin Gašparík, Branislav Mažgút. 

Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta, ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali                 

(10 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je uznášaniaschopné. 

 Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 

a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 

 

Pracovné predsedníctvo:  Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta 

     p. František Kurhajec, zástupca primátora mesta 

 

Zapisovateľka:   Ing. Anna Myslovičová, referát prvého kontaktu 

 

Overovatelia zápisnice:  p. Michal Kuric, I. overovateľ zápisnice 

     p. Božena Blahušiaková, II. overovateľ zápisnice 

 

Zloženie návrhovej komisie: Ing. Miroslav Krajčí, predseda návrhovej komisie 

     Ing. Mgr. Anna Sviteková, člen návrhovej komisie 

     Mgr. Mária Kevická, člen návrhovej komisie 

 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej komisie.  

 

HLASOVANIE č.1 

Poslanci MsZ schválili zloženie návrhovej komisie.  

(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 0) 

 

Primátor mesta – informoval o návrhu programu dnešného zasadnutia MsZ a následne 

vyzval poslancov MsZ na jeho pripomienkovanie. 

 

Primátor mesta – navrhol doplniť do bodu „Rôzne“ :  

- „Informácia o zmene nájomnej zmluvy č. 26/98-2 medzi Mestom Vrútky a PVK 

Vrútky.“ 

- „Informáciu o zmene viceprimátora mesta Vrútky“.  

Ďalej navrhuje presunúť bod č. 14: „Modernizácia a prevádzkovanie verejného osvetlenia 

v meste Vrútky“ k bodu č.1: „Správa o plnení uznesení MsZ“, keďže sa to týka tohto bodu.  

Primátor ďalej informoval, že na základe požiadavky hlavného kontrolóra mesta bol             

do návrhu programu zaradený bod č.5: „Informácia o vybavovaní sťažností, podnetov 

a pripomienok podaných občanmi na MsÚ v roku 2017“. Uvedený bod bol pôvodne 

plánovaný až na aprílové MsZ.  
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ThDr. Krivuš – podal návrh na stiahnutie bodu č. 15 c) – „Informácia o časopise Vrútočan“ 

z programu.  

 

Na základe požiadavky väčšiny prítomných poslancov sa MsZ dohodlo, že „Informácia 

o zmene viceprimátora“ bude prejednaná prednostne pred všetkými bodmi programu.  

 

Primátor mesta – uviedol, že sa bude najskôr hlasovať po jednotlivých návrhoch.  

 

HLASOVANIE č.2 

Poslanci MsZ schválili doplnenie programu o bod „Informácia o zmene viceprimátora.“ 

(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 0) 

 

HLASOVANIE č.3 

Poslanci MsZ schválili doplnenie programu v bode „Rôzne“: o bod „Informácia o zmene 

nájomnej zmluvy č. 26/98-2 medzi Mestom Vrútky a PVK Vrútky.“ 

(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 0) 

 

HLASOVANIE č.4 

Poslanci MsZ schválili presunutie bodu č. 14 „Modernizácia a prevádzkovanie 

verejného osvetlenia v meste Vrútky“ - k bodu č.1: „Správa o plnení uznesení MsZ.“ 

(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 0) 

 

HLASOVANIE č.5 

Poslanci MsZ schválili vypustenie z programu v bode „Rôzne“ bod 15 c) – „Informácia 

o časopise Vrútočan.“ 

(za 9/ proti 1/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 0) 

 

Primátor mesta – nakoľko už neboli žiadne ďalšie pripomienky k návrhu rokovacích bodov 

Pozvánky, nechal hlasovať o uvedenom celkovom návrhu programu s prijatými zmenami.  

 

HLASOVANIE č. 6 

Poslanci MsZ schválili program dnešného rokovania zasadnutia MsZ s uvedenými 

zmenami.  

(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 0) 

 

K bodu č. 1 

Informácia o zmene viceprimátora mesta  

 

Primátor mesta – oznámil prítomným, že nebude zdôvodňovať zmenu na poste 

viceprimátora mesta, lebo je to v jeho právomoci. Za nového viceprimátora primátor 

vymenoval p. Františka Kurhajca. 

Poďakoval sa p. ThDr. Krivušovi za jeho vykonanú prácu pre mesto Vrútky. 

K poďakovaniu bývalému viceprimátorovi sa pripojili aj prítomní poslanci, Mgr. Kevická 

najmä za zavedenie osláv Dňa učiteľov. 

ThDr. Krivuš ako aj niektorí poslanci (napr. Mgr. Doskočil, Ing. Mgr. Sviteková) vyjadrili 

nesúhlas so spôsobom oznámenia tejto zmeny (poštou). 

P. poslanec Kuric – poprial novému viceprimátorovi p. Kurhajcovi úspešné vykonávanie prác 

v prospech mesta Vrútky. 
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„Informácia o časopise Vrútočan“ 

Aj keď bolo odsúhlasené, že uvedený bod sa nebude prejednávať, stal sa predmetom 

rozpravy.   

 

p. Gorcovský – zrušiť časopis Vrútočan bola fatálna chyba. Počas jeho vydávania boli 

občania dobre informovaní, čo sa deje v meste Vrútky. 

 

ThDr. Krivuš – navrhol stiahnuť bod z programu z dôvodu, že nebol vypracovaný štatút 

časopisu a všetky náležitosti, na základe ktorých sa môžu poslanci rozhodnúť. 

 

p. Kurhajec – má finančnú analýzu, že z 800 výtlačkov sa skartovalo 82 %. Tiež považuje 

zrušenie časopisu za chybu.  

 

Primátor mesta – v zmysle zmluvy bola daná výpoveď ku dňu 31.1.2018 vydavateľstvu Petit 

Press, ktoré vydáva časopis MY Turčianske noviny s dvojstránkou venovanou problematike 

mestu Vrútky. Dá si právne overiť, či je možné vrátiť sa k starému Vrútočanovi aj bez 

uznesenia.  

 

Primátor mesta – upozornil, že sa odkláňa diskusia od schváleného programu a uzavrel túto 

tému.  

 

Poznámka zapisovateľky:   

O 13:41 hod. prišiel do miestnosti  poslanec p. Mažgút a počet prítomných poslancov sa 

zvýšil na 11. O 13:47 odišiel z miestnosti a počet prítomných poslancov sa znížil na 10.  

 

K bodu č. 2 

Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice) 

a  

K bodu č. 3 

Modernizácia a prevádzkovanie verejného osvetlenia v meste Vrútky (tvorí prílohu 

zápisnice) 

 

Primátor mesta – informoval, že stav záväzkov mesta Vrútky ku dnešnému dňu je        

26 123,73€. Na pracovnej porade za účasti 8 poslancov a p. Mgr. Ing. Lörinca,Dip. Mgmt. – 

sa riešila koncesná zmluva ohľadom Verejného osvetlenia v Meste Vrútky. Vyzval Ing. 

Kramára, ved. odboru výstavby a ŽP, aby sa vyjadril. 

 

Ing. Kramár – informoval k tomuto bodu dôvodovou správou. 

MsZ prijalo dňa 18.4. 2017 uznesenie č. 30/2017, ktoré zaväzuje primátora mesta zabezpečiť, 

aby VO Modernizácie a prevádzkovania verejného osvetlenia v meste Vrútky bolo zadané 

formou koncesie. 

Na základe stanoviska a konzultovania s hlavným kontrolórom je pre mesto Vrútky 

vhodnejšie prijaté uznesenie č. 30/2017 zrušiť v plnom rozsahu. To neznamená, že zámer 

mesta sa zastavuje. Výsledkom VO bude Zmluva o dielo, ktorej obsah a podmienky budú 

predložené pred podpisom k schváleniu MsZ z dôvodu, že sa zmluva bude uzatvárať na dlhšie 

obdobie.  

 

Ing. Mgr. Sviteková – táto problematika bola prejednaná na komisii výstavby a finančnej 

komisii. Stotožňuje sa, že návrh koncesnej zmluvy nie je najlepšie riešenie, ale po všetkých 

analýzach súhlasí, aby sa pokračovalo s VO, výsledkom bude zmluva o dielo.  
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Hlavný kontrolór mesta – stanovisko je priložené v písomnej podobe. Proces VO je veľmi 

zložitý. Podmienky sú prísne dané zákonom o VO, zákonom o majetku obcí a zákonom 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Odporúča MsZ uznesenie č. 30/2017 zo dňa 

18.04.2017 zrušiť. 

Uznesením č. 115/2017 sa schválilo odkúpenie nehnuteľnosti MŠ na Ul. Cyrila a Metoda, 

Vrútky od Železníc SR. V súčasnosti prebieha rokovací proces o budúcej zmluve. 

Žiadosť na cyklotrasu bola predložená dňa 21.12.2017.  

 

HLASOVANIE č. 7  

Poslanci MsZ 

I. zobrali na vedomie 

Správu o plnení uznesení MsZ so stanoviskom hlavného kontrolóra mesta. 

II. schválili  

vypustenie zo sledovania uznesenia MsZ v kategórii A – splnené uznesenia v roku 2017 a 

v kategórii F – zrušené uznesenia v roku 2017. 

(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 2 ) 

 

HLASOVANIE č. 8 

Poslanci MsZ zrušili Uznesenie č. 30/2017, bod I. a bod II. zo zasadnutia MsZ dňa 

18.04.2017. 

(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo2 ) 

 

K bodu č. 4 

Plány činnosti komisií MsZ na rok 2018 (tvorí prílohu zápisnice) 

 

Primátor mesta – informoval, že ku dňu 13.02.2018 sa p. poslankyňa Mgr. Kevická vzdáva 

funkcie predsedu komisie kultúry a člena redakčnej rady časopisu Vrútočan. 

 

Mgr. Kevická – poďakovala sa za spoluprácu a oznámila, že odstupuje z osobných dôvodov. 

 

Primátor mesta – mal otázku na p. poslankyňu Mgr. Kevickú, či navrhuje za seba náhradu. 

Keďže nebol návrh zo strany poslankyne, tak sa zmena na funkcii predsedu komisie kultúry 

bude prerokovávať na ďalšom MsZ, ktoré sa bude konať dňa 24.04.2018. 

 

HLASOVANIE č. 9  

Poslanci MsZ schválili  

Plány činností a náplne komisií MsZ na rok 2018: 

a) Komisie finančnej a správy majetku, 

b) Komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej, 

c) Komisie verejného poriadku, cestovného ruchu, 

d) Komisie kultúry, 

e) Komisie výstavby, dopravy, územného plánu a životného prostredia, 

f) Komisie školstva, mládeže a športu, 

g) Komisie na ochranu verejného záujmu. 

(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 0) 
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K bodu č. 5 

Správa o činnosti hlavného kontrolóra mesta za rok 2017 (tvorí prílohu zápisnice) 

Hlavný kontrolór mesta – k tomuto bodu uviedol dôvodovú správu. Kontroly boli vykonané 

na základe ukladacích uznesení MsZ a na základe osobitných predpisov. Správa obsahuje 

zhodnotenie výsledkov a počet kontrolných zistení a odporúčaní. 

HLASOVANIE č. 10 

Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

mesta za rok 2017. 

(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 1) 

 

K bodu č. 6 

Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí 

prílohu zápisnice) 

 

Hlavný kontrolór mesta – k tomuto bodu uviedol dôvodovú správu. 

Bolo vykonaných 5 kontrol. Z toho boli 3 kontroly v súlade s plánmi kontrolnej činnosti a 2 

kontroly na základe ukladacích uznesení. Ide o uznesenie č. 62/2015 zo dňa 14.04.2015. 

Výsledkom 5 vykonaných kontrol bol zistený 1 nedostatok, a to nezverejnenie výsledku 

vybavenia petície na webovom sídle mesta Vrútky. Zodpovedná osoba chybu odstránila. Túto 

povinnosť ukladá zákon č. 85/1990 o petičnom práve. Každé vybavenie petície musí byť 

zverejnené na webovom sídle do 10 pracovných dní.  

 

Ing. Mgr. Sviteková – by chcela vedieť, prečo sa v dôvodovej správe odvoláva na zákon       

č. 357/2015 Z.z. o finančnej kontrole a audite, keď sa rieši kontrola vybavovania sťažností 

a petícií.  

 

Hlavný kontrolór mesta – zákon o obecnom zriadení ukladá povinnosť, aby sa hl. kontrolór 

pri svojich kontrolách riadil zákonom č. 357/2015 Z.z. o finančnej kontrole a audite. Ide len 

o pravidlá, ktoré sú dané týmto zákonom. Pokiaľ sa nezistia nedostatky, tak sa vypracuje 

správa. V prípade zistenia nedostatkov sa musí vypracovať návrh správy alebo čiastková 

správa. NKÚ toto následne kontroluje. 

 

HLASOVANIE č. 11 

Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu hlavného kontrolóra mesta o výsledkoch 

kontrol za ostatné obdobie od 06.12.2017 do 06.02.2018. 

(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 1) 

 

K bodu č. 7 

Informácia o vybavovaní sťažností, podnetov a pripomienok podaných občanmi na MsÚ 

v roku 2017 (tvorí prílohu zápisnice) 

 

Hlavný kontrolór mesta – k tomuto bodu uviedol dôvodovú správu. 

Informácia bola spracovaná na základe výsledkov kontrolnej činnosti. V roku 2013 bolo 

evidovaných 13 sťažností, v roku 2014 bolo evidovaných 15 sťažností, v roku 2015 

evidovaných 29 sťažností, v roku 2016 bolo evidovaných 13 sťažností a v roku 2017 bolo 

evidovaných 20 sťažností. Z toho bolo opodstatnených 4/2 - t. z. zákon po novele 

o sťažnostiach stanovil, že pokiaľ vybavenie sťažnosti má viac častí a sťažnosť obsahuje 

aspoň 1 časť, ktorá je opodstatnená – tak túto sťažnosť považujeme za opodstatnenú.  
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Zo sťažností v roku 2017 bolo 7 opodstatnených, 1 sťažnosť bola postúpená inému orgánu – 

RÚVZ a 8 sťažností bolo odložených – z toho 1 anonym. 

V roku 2017 boli podané 2 petície, a to:  

1. Petícia občanom mesta Vrútky / ul. Nová a Matušovičovský rad/ za dodržiavanie VZN 

č. 4/2013 mesta Vrútky o dodržaní prevádzky ... otváracích hodín v pohostinstve Mlyn 

Matušovičovský rad – opodstatnená 

2. Petícia obyvateľov Vrútok o zrušenie zákazu státia na ul. Republikánska, pri 

križovatke s ul. S.H.Vajanského – neopodstatnená. 

 

HLASOVANIE č. 12 

Poslanci MsZ zobrali na vedomie Informáciu o vybavovaní sťažností, petícií, podnetov 

a pripomienok podaných občanmi na Mestský úrad Vrútky v roku 2017. 

(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 1) 

 

K bodu č. 8 

Plnenie programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Vrútky za rok 2017 (tvorí 

prílohu zápisnice) 

 

Primátor mesta – tento bod sa predkladá obligatórne. Správu vypracovala vedúca odboru 

služieb. 

 

Ing. Mgr. Rišianová – k tomuto bodu uviedla dôvodovú správu. 

Program odzrkadľuje, čo sa v priebehu parciálnych cieľov zrealizovalo, ako sa ciele splnili 

a ako sa bude pokračovať ďalej. Podieľali sa na ňom jednotliví referenti MsÚ, ako aj 

jednotlivé zložky rozpočtových organizácií ako Senior, základné školy vrátane sociálnych 

služieb.  

 

p. Kurhajec – sa stotožňuje s názorom uvedenom v dôvodovej správe, aby o nájomné byty 

mohli žiadať aj iní občania ako občania s trvalým pobytom vo Vrútkach. Predloží tento bod 

na aprílové MsZ. 

Sociálne poradenstvo – je najvyšší čas sa zaoberať otázkou, ako sa postarať o sociálne 

slabších a o bezdomovcov. Túto tému riešili na komisii sociálnej, zdravotnej a bytovej. 

Rekonštrukcia pešej zóny – financovanie by sme mohli riešiť z vlastných zdrojov.  

 

HLASOVANIE č. 13 

Poslanci MsZ zobrali na vedomie Plnenie Programu rozvoja Mesta Vrútky za rok 2017. 

(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 1) 

 

K bodu č. 9 

Spracovanie správy MsP – porovnanie kvalitatívnych parametrov kvality výkonu služby 

za roky 2015, 2016, 2017 (tvorí prílohu zápisnice) 

 

p. Masnica – k tomuto bodu uviedol dôvodovú správu. 

 

ThDr. Krivuš – poďakoval sa náčelníkovi polície. MsP vo Vrútkach plní svoju funkciu 

veľmi dobre. Problémy riešia promptne. 

 

HLASOVANIE č. 14  

Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu Mestskej polície Vrútky – porovnanie 

kvalitatívnych parametrov kvality výkonu služby za roky 2015, 2016, 2017. 
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(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 0) 

 

 

K bodu č. 10 

Vyhodnotenie sezóny mestského kúpaliska za rok 2017, príprava sezóny na rok 2018 

(tvorí prílohu zápisnice) 

 

Primátor mesta – nie je tu nikto zo zástupcov organizácie. K tomuto bodu sa ešte vrátime. 

 

HLASOVANIE č. 15 

Poslanci MsZ zobrali na vedomie Vyhodnotenie činnosti PVK Vrútky za rok 2017, 

vyhodnotenie sezóny mestského kúpaliska za rok 2017 a príprava sezóny na rok 2018. 

(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 0) 

 

K bodu č. 11 

Vyhodnotenie sezóny futbalového klubu FC ATTACK Vrútky a príprava sezóny na rok 

2017 (tvorí prílohu zápisnice) 

 

Primátor mesta – nie je tu predstaviteľ klubu FC ATTACK Vrútky. 

 

p. Kuric – položil otázku, či zástupcovia klubu neprišli z dôvodu, že by nemali záujem alebo 

nevedeli o MsZ a neboli oficiálne pozvaní. 

 

Ing. Mgr. Sviteková – zdôraznila, že je veľký rozdiel medzi správou klubu FC ATTACK 

Vrútky a PVK Vrútky. Chce vedieť, prečo sú príjmy aj výdavky vyjadrené ako cca (približne) 

a nie presne. 

 

HLASOVANIE č. 16 

Poslanci MsZ zobrali na vedomie Vyhodnotenie sezóny FC ATTACK Vrútky za rok 

2017 a príprava sezóny na rok 2018. 

(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 2) 

 

K bodu č. 12 

Rozpočtovné opatrenie č. 8/2017 (tvorí prílohu zápisnice) 

 

Ing. Komínová – uviedla k tomuto bodu dôvodovú správu. 

HLASOVANIE č. 17 

Poslanci MsZ zobrali na vedomie rozpočtové opatrenie č. 8/2017. 

(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 2) 

 

K bodu č. 13 

Štatút Mestskej knižnice Hany Zelinovej vo Vrútkach (tvorí prílohu zápisnice) 

 

Primátor mesta – Ing. Mgr. Rišianová, ved. odboru služieb obdržala príkazný list                

na vypracovanie daného štatútu. 

 

Ing. Mgr. Rišianová – k tomuto bodu uviedla dôvodovú správu. Štatút bol vypracovaný 

v zmysle novelizovaného zákona č. 126/2015 Z.z. o knižniciach.  
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HLASOVANIE č. 18 

Poslanci MsZ schválili Štatút Mestskej knižnice Hany Zelinovej vo Vrútkach. 

(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 2) 

 

K bodu č. 14 

Obstaranie zmien a doplnkov č. 3 k územnému plánu mesta Vrútky (tvorí prílohu 

zápisnice) 

 

Ing. Kramár – k tomuto bodu uviedol dôvodovú správu. 

Mesto Vrútky má spracovaný ÚP a k nemu doplnky č. 1 a 2. Za uplynulé obdobie sa 

nazhromaždilo množstvo požiadaviek na prehodnotenie a opätovné otvorenie ÚP mesta. MsZ 

v min. roku schválilo uznesením otvorenie ÚP, doplnok č. 3. 

K žiadosti o preplatenie časti výdavkov, ktoré sú spojené s otvorením ÚP, doplnok č. 3, je 

potrebné priložiť patričné žiadosti (je ich približne 10). Jednou z nich je aj schválené 

uznesenie MsZ – Zmeny a doplnky ÚP č. 3 nebudú trvať dlhšie ako 3 roky od schválenia 

a začatia týchto prác. Pokiaľ by to trvalo dlhšie, tak by Mesto muselo vrátiť finančné 

prostriedky. 

 

Primátor mesta – konzultoval danú problematiku s  p. Ing. Zaťkovou. 

 

Ing. Mgr. Sviteková – daná vec bola prejednaná na komisii výstavby a odporúča MsZ 

schváliť uznesenie.  

 

HLASOVANIE č. 19 

Poslanci MsZ schválili a súhlasili, že proces obstarávania a schvaľovania Územného 

plánu mesta Vrútky Zmien a doplnkov č. 3 potrvá najviac 3 roky od uzatvorenia zmluvy 

o poskytnutí dotácie. 

(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 2) 

 

K bodu č. 15 

Zadanie pre Urbanistickú štúdiu „Vrútky – centrum pred stanicou“ (tvorí prílohu 

zápisnice) 

 

Ing. Kramár – uviedol k tomuto bodu dôvodovú správu. 

V súvislosti s otváraním ÚP, zmenami a doplnkami č.3 využívame možnosť v tom, aby sme 

realizovali v lokalite pred stanicou t.z. centrum mesta nejakú výstavbu. Momentálne by sme 

mohli realizovať výstavbu jedine za tej podmienky, že by musel byť spracovaný ÚP- zóny, 

ako určujú regulatívy. Je to beh na dlhé vzdialenosti. Budúci investor, ktorý má záujem 

vybudovať autobusové nástupište spojené s terminálom s možným prepojením na železničnú 

stanicu, by v súčasnosti nemohol konať. Dáme požiadavky na spracovanie štúdie, ktorá po 

schválení MsZ, by bola ako záväzný dokument prevzatá do ÚP zmien a doplnkov č. 3. 

Záväzné znenie týchto požiadaviek bolo rozdiskutované na komisii a pracovnej porade.  

 

Kurhajec – mal pripomienku, či by sa v názve urbanistickej štúdie nemalo vypustiť slovo 

„pred stanicou“.  

 

Ing. Kramár – tento priestor bol komisiou označený ako Urbanistická štúdia „Vrútky – 

centrum“ a bližšia špecifikácia – „pred stanicou“. Potencionálny investor má odkúpenú časť 

pozemku, ktorá tvorí terajšie autobusové nástupište. Je v jednaní aj odkúpenie budovy oproti 
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stanici a terminál autobusového nástupišťa je úzko spätý s prepojením možného nadchodu      

so železničnou stanicou. Preto mala štúdia tento názov, ktorý nie je až tak zaväzujúci. 

Podstatný je obsah štúdie. 

 

p. Kurhajec - ďakuje za vysvetlenie. 

 

HLASOVANIE č. 20 

Poslanci MsZ schválili zadanie pre urbanistickú štúdiu „Vrútky – centrum pred 

stanicou“. 

(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 0) 

 

K bodu č. 16 

Rôzne  

a/ Koncepcia o Mestskom podniku služieb Vrútky, s.r.o. (tvorí prílohu zápisnice) 

 

Primátor mesta – je konateľ spoločnosti Mgr. Pullmann prítomný? JUDr. Zboja a konateľ 

vysvetľovali danú situáciu na pracovnej porade. 

 

Ing. Mgr. Sviteková – navrhla predmetný bod rozšíriť o 1 uznesenie –„žiada valné 

zhromaždenie spoločnosti Mestský podnik služieb Vrútky, s.r.o. o zabezpečenie vykonania 

auditu účtovnej uzávierky roku 2017. 

  

Hlavný kontrolór mesta – NKÚ robilo kontrolu v rámci obchodných spoločností, ako je 

Mestský podnik služieb, Vrútky, s.r.o. Medzi vyhodnotením sa zameralo na plnenie úloh, 

kontrolnú činnosť, hospodársku činnosť, vytváranie zisku, čo je cieľom každej obchodnej 

spoločnosti. Z pohľadu kontrolnej činnosti bolo hodnotenie dobré, mali výhrady k zrušeniu 

dozornej rady.  

Aj keď je 100 % vlastník mesto, je potrebné vykonať účtovnú uzávierku, účtovný audit. Sú 

tam určité záväzky, aby potom mesto vedelo, čo bude s nimi robiť. K tejto téme by sa vrátil až 

po vykonaní účtovnej uzávierky a účtovného auditu. 

 

Ing. Mgr. Sviteková – na pracovnej porade bola vec rozobratá s JUDr. Zbojom. 

 

p. Kurhajec – nie je nadšený, že sa bude rušiť spoločnosť. P. poslankyňa Ing. Mgr. Sviteková 

má pravdu, že treba spraviť audit. Je potrebné vrátiť sa k tomuto bodu na aprílovom MsZ, 

ktoré sa bude konať 24.4.2018. 

 

HLASOVANIE č. 21 

Poslanci MsZ 

I. zobrali na vedomie 

Koncepciu o Mestskom podniku služieb Vrútky, s.r.o. 

II. žiadali  

Valné zhromaždenie (predsedu Valného zhromaždenia) spoločnosti Mestský podnik 

služieb Vrútky, s.r.o. o zabezpečenie vykonania auditu účtovnej uzávierky roku 2017. 

Termín: do najbližšieho zasadnutia finančnej komisie Mestského zastupiteľstva 

konaného dňa 10.04.2018.  

(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 0) 
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K bodu 

Občania: návrhy, postrehy a pripomienky 

 

Občan p. Kováčik – vystúpil vo svojom mene ako aj za SVB. Mal otázku k parkovaniu         

na Ul. Nábrežná: výška ročného poplatku za nájom parkovacieho miesta (pred 3 rokmi 70€, 

teraz 90€). Tiež ho zaujímalo, ako je možné parkovanie áut pri bývalej kotolni, keďže je tam  

neprehľadný výjazd. Trápi ho, že sú parkovacie miesta, za ktoré sa neplatí a sú plne obsadené.  

Vyslovil názor o stagnácii v meste Vrútky za posledných 8 rokov. Napr. sa mu nepáči aj 

havarijný stav budovy vedľa reštaurácie Riverside. Nesúhlasí s riešením problému – a to 

osadením tabule so šípkou a textom „Pozor padá omietka, prejdite na druhý chodník !“. 

 

p. Kurhajec – vyzval p. Ing. Mgr. Rišianovú, aby sa vyjadrila k parkovaniu.  

 

Ing. Mgr. Rišianová – daň za využívanie verejného priestranstva (parkovacie miesto) sa 

vyberá v zmysle VZN, kde sú uvedené povinnosti oboch strán (Mesto a daňovník). Na Ul. 

Nábrežná zaznamenávame veľkú migráciu v požiadavkách na nájom parkovacích miest ako aj 

zrušenie nájmu. Nemôžeme nútiť tých ľudí, ktorí chcú voľne parkovať, aby si prenajali 

parkovacie miesto.  

 

Ing. Kramár – verejný priestor môže využívať ktokoľvek. Na Ul. Nábrežná nastali 

problémy, pri trvalom parkovaní 2 kamiónov. Problém sa vyriešil v spolupráci so SSC, ktorej 

patrí daná komunikácia, a to tak, že bola osadená značka zákazu vjazdu nákladných aut. 

Neprehľadný výjazd sa vyriešil v spolupráci s dopravným inžinierom - osadením 

panoramatického zrkadla.  

Nesúhlasí s názorom p. Kovačika, že Mesto Vrútky stagnuje. Privíta jeho osobnú návštevu     

na MsÚ Vrútky, kde mu dá odpočet vykonaných všetkých prác za obdobie jeho pôsobenia     

na MsÚ Vrútky. Vykonalo sa napr. veľa opráv po vandaloch. Privítal by, keby občania mesta 

Vrútky boli všímavejší k vandalizmu a upozorňovali na to Mesto.  

 

Primátor mesta – vyslovil vďaku p. Kováčikovi za pomoc pri riešení spätného získania 

pozemku – zimný štadión v spolupráci s p. poslancami Mgr. Doskočilom a p. Kuricom. 

 

p. Kurhajec – pripomenul, že pôvodným zámerom Váhostavu bolo schátranú budovu 

rekonštruovať na bytovku. Uvedený zámer sa nezrealizoval.  

 

Primátor mesta – informoval, že na posedení dôchodcov dostal otázku ohľadom schátranej 

budovy oproti vlakovej stanice (bývalý predaj cestovných lístkov).  Budova je vo vlastníctve 

súkromnej osoby – p. Vereša, ktorý ju získal v dražbe za 147 tis.€. Právoplatnosť dražby 

namieta p. Plašek, ktorého 2 dcéry majú v tejto budove právo dožitia. P. Vereš sa vyjadril, 

pokiaľ sa táto vec nevyrieši, nie je ochotný  začať rekonštrukčné práce. Alternatívou riešenia 

daného problému by bolo cez stavebný úrad vyzvať oboch pánov, že pokiaľ sa neodstráni 

havarijný stav budovy, hrozí nebezpečie ohrozenia zdravia občanov.  

 

p. Kuric – vyjadril sa k príspevku občana p. Kováčika. Nemalé úsilie je vynakladané na 

údržbu majetku, ktorý bol vybudovaný ešte v čase komunizmu. Treba si uvedomiť, že pokiaľ 

by sa mali realizovať všetky požiadavky na investičné akcie, potrebné sú k tomu finančné 

prostriedky a je otázka do akej miery sa môže Mesto zadlžovať.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Obhajoval výšku ročného nájomného za parkovacie miesto – 90€. Pre porovnanie v meste 

Martin je to 180€.  
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Primátor mesta – vyjadril ľútosť, že sa stretáva s názorom, že sa v meste Vrútky nič 

nevybudovalo. Ľudia už zabudli ako mesto vyzeralo pred 12 rokmi, množstvo schátraných 

budov, zlá kvalita ciest s výtlkmi a najmä do očí bijúca železničná stanica s množstvom 

hanlivých prívlastkov, ktoré kolovali medzi občanmi.  

Zdôraznil p. Kováčikovi, že pred 11 rokmi spolu s vtedajším poslaneckým zborom  na prvých 

zasadaniach MsZ riešili najmä úlohu revitalizovať mesto od železničnej stanice až po Kriváň. 

Túto úlohu hodnotí ako splnenú. Rekonštruovala sa železničná stanica, pešia zóna, osvetlenie, 

cestné komunikácie v majetku mesta. Napr. aj tu prítomná p. poslankyňa Ing. Mgr. Sviteková 

bola veľmi nápomocná pri tvorbe projektov, ktoré sa týkali revitalizácie mesta. Aby sa 

zámery zrealizovali bolo potrebné vykonať množstvo jednaní na rôznych úrovniach aj 

opakovane (napr. Generálne riaditeľstvo ŽSR v BA). Podarilo sa zabrániť zániku Spojenej 

školy na Ul. M. R. Štefánika. Bohužiaľ, dnes už každý nato zabudol.  

 

Občan p. Lamoš – od roku 2014 žiada riešenie stavu Martinskej ulice. Spolu s ďalším 

vlastníkom sa stará o trávnaté plochy vedľa ciest. Tieto sú opakovane poškodzované 

množstvom áut, ktoré sa tu otáčajú a parkujú. Pýta sa, prečo nie je možné osadiť dopravnú 

značku Zákazu státia motorových vozidiel s výnimkou trvalo bývajúcich občanov na tejto 

ulici.  

 

Občan p. Flašík – sa sťažoval na údržbu ciest, že posypový štrk sa neodpratáva a poškodzuje 

sa tým obuv. Ďalej mu vadí zatekanie zo strechy podchodu smerom ku Kriváňu. Tiež sa pýtal, 

čo je s budovou bývalá „Jamajka“.  

 

Primátor mesta – je to v riešení (Ing. Kramár). Čo sa týka bývalej budovy tzv. „Jamajka“-  je 

majetkom ŽSR, je na predaj. Momentálne je zatvorená z dôvodu, že ju obsadili 

neprispôsobiví občania. Vec sa riešila s RÚVZ Martin.  

 

Občan p. Frnda –  sťažuje sa na mladých Rómov, ktorí svojím hlukom obťažujú obyvateľov 

bytovky na Ul. 1. Čsl. Brigády 9,11,13. Žiada urobiť poriadok.  

Ďakuje za umiestnenie nádob na separáciu odpadov – plastov. Smog v okolí je 

pravdepodobne spôsobovaný aj spaľovaním plastov. Upozorňuje na túto vec.   

 

Primátor mesta – vzhľadom k tomu, že sa už nikto z občanov neprihlásil so svojím 

podnetom, pristúpil k pokračovaniu zasadania MsZ podľa schváleného programu.  

 

K bodu č. 16 

Rôzne 

b/ Voľba prísediacich Okresného súdu v Martine(tvorí prílohu zápisnice) 

 

Primátor mesta – Okresný súd v Martine požiadal primátora mesta Vrútky, aby poslanci        

na MsZ schválili 4 kandidátov na funkciu prísediacich Okresného súdu. V zmysle zákona        

č. 385/2000 kandidátov navrhuje starosta (primátor mesta).  Skončilo sa funkčné obdobie 4 

prísediacich. Tí istí boli navrhnutí aj na ďalšie funkčné obdobie 4 roky.  

Dôvodovú správu spracovala Ing. Mgr. Rišianová.   

 

HLASOVANIE č. 22 

Poslanci MsZ schválili  

1. PaedDr. Eriku Repkovú, bytom Charkovská 3900/1, Martin 

2. Mgr. Ivana Hajka, bytom Lesná 2796/27, Vrútky 

3. Oľgu Lysičanovú, bytom Kafendova 3363/6, Vrútky 
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4. Jelu Rosenbergovú, bytom Kafendova 3363/2, Vrútky 

za prísediacich Okresného súdu v Martine na štvorročné volebné obdobie. 

(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 1/ nehlasovalo 0) 

 

Rôzne 

d/ Informácia o zmene nájomnej zmluvy č. 26/98-2 medzi Mestom Vrútky a PVK 

Vrútky (tvorí prílohu zápisnice) 

 

Ing. Mgr. Rišianová - informovala dôvodovou správou. Prebehlo rokovanie medzi PVK 

Vrútky a niektorými poslancami. V súvislosti s potrebnou investíciou do bazénov 

(laminovanie) sa dohodlo o zmene výšky nájmu zo 4000,-€ na 6000,-€. Jedná sa o nehnuteľný 

majetok, a preto je potrebné o tom hlasovať.  

 

HLASOVANIE č. 23 

Poslanci MsZ schválili Zvýšenie nájomného za areál mestského kúpaliska vo Vrútkach 

v zmysle nájomnej zmluvy č. 26/98-2, uzavretej medzi Mestom Vrútky a Plaveckým 

a vodnopólovým klubom Vrútky, vrátane jej platných dodatkov, zo sumy 4000,- EUR na 

6000,- EUR ročne s platnosťou od 01.03.2018. 

(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/ nehlasovalo 0) 

 

K bodu č. 17 

Diskusia 

 

Ing. Krajčí – chcel by otvoriť problém pozemkov na Železničnej ulici (oproti Baterkovej), 

kde sa vyskytujú stany a chatrče bezdomovcov. Treba zaujať stanovisko k opakujúcemu sa 

problému. Čo s tým ideme robiť? 

 

p. Masnica – v danom priestore MsP vykonáva hliadky, ktoré nútia bezdomovcov, aby 

priestor opustili. Akonáhle hliadka odíde, bezdomovci sa vrátia. Jedná sa o rodinu Lackovú 

a Jána Horvátha. Nie je možné ich donútiť, aby mesto Vrútky opustili. Mesto zabezpečilo 

v Kine 1.máj výdaj obedov, o ktorý neprejavili záujem.  

 

Ing. Mgr. Sviteková – sa vrátila k vymenovaniu nového viceprimátora p. Kurhajca. Neberie 

späť svoj názor. Ospravedlňuje sa za výrok, že p. Kurhajec bol hlboko pod čiarou zvolených 

poslancov, pravdou je že bol prvý pod čiarou.  

P. poslancovi Gorcovskému navrhuje, aby si preštudoval informatívnu správu MHD SAD – 

vyúčtovanie nákladov a výnosov.  

Predali sme nástupište za 350 tis. € s dlhom, ktorý sme zdedili. Na margo odpredaja – koľko 

platíme nájomné za rok SIRS-u, ktorému sme odpredali pozemok pod autobusovým 

nástupišťom.  Keby sme si zobrali pôžičku alebo úver, tak by sme stratu vo verejnom záujme  

mohli mať z 50 % dávno zaplatenú.  

Koľko platíme za ostatné služby – reklamy a propagáciu?  

K otázke MHD informovala, že strata sa každým rokom navyšuje a je potrebné pristúpiť 

k úpravám.   

Apelovala na p. Blahušiakovú, aby vysvetlila okolnosti zrušenia časopisu Vrútočan.  

Požiadala p. Kurhajca, aby pozýval poslancov nielen na ples primátora, ale aj na akcie, kde 

ďakujeme seniorom,  vítame detičky a podobné akcie.  
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p. Gorcovský – položil otázku, či je v kompetencii mesta riešiť problém cesty 1. triedy          

č. I/18. Jedná sa o vodu z topiaceho snehu z okolitých polí. Poprosil p. Ing. Kramára, aby sa 

vyjadril.  

 

Ing. Kramár – informoval, že cesta 1. triedy č. I/18 patrí pod správu SSC Žilina. Už koncom 

januára mesto dostalo zo SSC Žilina upozornenie, že si nevedia rady s daným problémom.  

Prosia nás o súčinnosť, aby sme navrhli nejaké riešenie a participovali na tom.   

Na MsÚ sme zorganizovali spoločné stretnutie so zástupcami SSC dopr. inšpektorátu OÚ 

odboru ŽP, kde sme opísali stav, ktorý momentálne je a aj problémy, ktoré sú dlhodobo 

neriešené alebo riešené v prospech niektorých vlastníkov pozemkov. Tieto pozemky, 

z ktorých vyteká voda na cestu I/18 nie sú vo vlastníctve mesta ani v spoluvlastníctve mesta 

Vrútky. Sú to súkromné pozemky. Zástupcovia SSC oslovili vlastníkov pozemkov listami, 

aby zjednali nápravu, pretože ohrozujú bezpečnosť cestnej premávky. Bez odozvy.  

Mesto navrhuje riešenie – vytypovanie trasy, ktorou by sme mohli urobiť odvádzací rigol, 

ktorý by prechádzal nad miestom, kde vyteká voda na cestu I/18. Tento rigol by sa zaústil      

do jestvujúceho potoka. Odvádzací rigol by bol dlhý 140 až 160 m. Sú tam komplikované 

vlastnícke vzťahy (15 vlastníkov). P. Simonides bude kontaktovať vlastníkov, aby dali súhlas 

na dočasné vykopanie rigolu, ktorý by odviedol tieto vody do potoka, ktorý je v tesnej 

blízkosti. 

Mesto Vrútky rieši problém, ktorý je spojený s budúcou individuálnou výstavbou lokality 

Kopanice. Jednou z prístupových ciest, ktorá by mala byť na túto lokalitu  vedená je práve 

cesta  medzi domom p. Zelníka a bytovkami. Mesto na základe súhlasu MsZ obstaralo 

projektanta – ktorý zabezpečil vypracovanie PD technickej dopravnej a inej infraštruktúry  a 

pripravil dokumentáciu k územnému konaniu na tuto dopravnú  infraštruktúru. Táto 

dokumentácia je na stavebnom úrade v Turanoch. V júni min. roku sme požiadali o územné 

konanie, ktoré bolo prerušené. Dôvodom bolo, že z predložených 22 dokladov – bol 1 doklad 

týkajúci sa riešenia križovatky, ktorou sa napája cesta z Kopaníc na cestu I/18.  

Táto križovatka a s ňou spojená dokumentácia plne rieši problém. Jediný problém, ktorý 

vzniká je že, SSC Bratislava nám neustále hádže polená pod nohy. 2 krát sme navštívili SSC.  

Museli sme vysúťažiť firmu, ktorá spracovala -kapacitné posúdenie križovatky pre rok 29, 39.  

Bolo to doručené na SSC BA dňa 31.10. 2017. 60 dní sa nič nedialo. SSC BA nesúhlasí 

s naším riešením. Ich stanovisko je, že daný problém máme vyriešiť kruhovým objazdom. 

 

p. Blahušiaková – sa vyjadrila k zrušeniu časopisu Vrútočan. Ospravedlnila sa, že zrušenie 

bolo z iniciatívy kultúry. Bola to chyba a nesprávny predpoklad, že bude väčšia 

informovanosť, keď podstatné veci  o Vrútkach budú zverejňované na dvojstránke časopisu 

MY Turčianske noviny. Naše očakávania však neboli splnené. Prikláňa sa k názoru a dáva 

návrh,  aby sa Vrútočan vrátil späť. 

Vrátila sa k petícii ohľadom hluku v pohostinstve Mlyn, Matušovičovský rad. Problém hluku 

naďalej pretrváva. Hudobná produkcia býva do pol 4-tej rána a hluk robia odchádzajúci 

podnapití hostia. Chcela vedieť, že prečo sa nedodržiava prevádzkový čas pohostinstva do 

23:00 hod.    

 

p. Kuric – váži si názor p. poslankyne Blahušiakovej ohľadom časopisu Vrútočan. Je 

potrebné, aby občania Vrútok boli informovaní o dianí v meste Vrútky.  

Ohľadom hluku v pohostinstve Mlyn navrhuje riešenie – zabezpečiť meranie hluku cez 

RÚVZ Žilina, nakoľko polícia nedisponuje hlukomerom.  

 

Primátor mesta – problém sa opakuje. Hygiena bola urgovaná, aby bola vykonaná 

objektivizácia hluku v danom zariadení.  
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Mgr. Doskočil – poukázal na fakt, že  bola veľká chyba predať nástupište SAD. Konštatuje, 

že urobil chybu, keď hlasoval za odpredaj. Ďalšia chyba bolo predĺženie zmluvy o 5 rokov. 

Treba sa zamyslieť nad budúcnosťou MHD vo Vrútkach a straty, ktorá s ňou súvisí. Zmluva 

nám umožňuje od budúceho roka zníženie výkonov – napr. eliminovaním niektorých spojov 

(7,12), ktoré Vrútočania nepotrebujú.   

 

p. Gorcovský – nesúhlasí s názorom p. poslanca Mgr. Doskočila. Nemyslí si, že odpredaj 

nástupišťa SAD bolo zlé rozhodnutie. Bol to dlhý proces.  

 

p. Kurhajec – zareagoval na p. poslankyňu Svitekovú, úlohou viceprimátora je pozývať 

poslancov na ples primátora.  

Mal otázku na p. poslanca Mgr. Doskočila: MsZ odsúhlasilo výkup pozemku, kde mala stáť 

športová hala a v akom je to stave? 

Konštatoval, že vypíše anketu pre Vrútočanov s otázkou, či sú za postavenie športovej haly 

alebo vybudovanie nájomných domov. Ako sa rozhodnú občania, tak sa rozhodneme aj my.     

 

Ing. Mgr. Sviteková – doplnila, že tento pozemok bol zachránený spred dražby. Ináč by sme 

oň prišli. Jeden z návrhov bolo, že sa tam môže postaviť športová hala.  

 

p. Kurhajec – za primátora Ing. Bernáta sa pozemok predával humenskej firme. Presadzoval, 

aby v zmluve bola klauzula, že ak sa do 3 rokov nezačne budovať športová hala, mesto 

odkúpi pozemok v cene, ktorá bude zohľadňovať mieru inflácie. Je to pravda, či to nie je 

pravda? 

 

Ing. Mgr. Sviteková – v čase predaja bola zamestnanec MsÚ Vrútky a zamestnanci 

nerozhodujú o zmluvách. O predaji rozhodli poslanci.  

 

K bodu č. 18 

Interpelácie 

 

Ing. Mgr. Sviteková – mala otázku k uzavretej Zmluve o dielo s Televíziou Turiec, s.r.o. – 

k čl. 6,  Cena platobné podmienky, bod 5:  

Zhotoviteľ sa zaväzuje do 14 dní po vyhotovení a odvysielaní príspevku, tento odovzdať 

mestu aj na DVD nosiči, aby bol zverejnený aj na webe, nakoľko nie všetci majú možnosť 

sledovať televíziu Turiec. Či je to tak? 

 

Primátor mesta – preverí si a zodpovedný zamestnanec mesta bude príspevky dávať na web.  
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K bodu č. 19 

Záver 

 

Primátor mesta – na záver poďakoval všetkým prítomným za pozornosť a  vyhlásil 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach o 16:32 hod. za ukončené. 

 

 

Zapísala: Ing. Anna Myslovičová, referát prvého kontaktu. 

 

 

 

 

 

    p. Michal Kuric                    p. Božena Blahušiaková 

I. overovateľ zápisnice            II. overovateľ zápisnice  

 

 

 

 

 

                Ing. Miroslav Mazúr  

                       primátor mesta 


